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اکثرورزشکارانوقهرمانکردستانیازنبودحامیگلهمندند
ورزش  مدیرکل  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
و جوانان اســتان کردســتان گفــت: اکثر 
ورزشــکاران و قهرمان در فضــای مجازی و 

رسانه از نبود اسپانسر و حامی گلایه دارند.
مجمع انتخابات هیئت دوچرخه ســواری استان 
روز گذشــته به ریاســت خســرو قنبــری رئیس 
فدراسیون دوچرخه سواری کشور در سنندج برگزار 

شد.
حامد جولائی، مدیرکل ورزش و جوانان اســتان 
کردســتان اظهار کرد: اکثر ورزشــکاران و قهرمان 
در فضای مجازی و رســانه از نبود اسپانســر و نبود 

حمایت گلایه دارند.
وی با بیان اینکه هرساله با 800 ورزشکار، نفرات 
اول تا سوم کشور قطعاً دولت توانایی تحت پوشش 
این تعداد را ندارد، افزود: هئیت های ورزشی باید از 
طریق برگزاری مســابقات ورزشی و جذب اسپانسر 
درآمدزایی و کمبودها را جبران کرده و نباید از اداره 

کل و دولت انتطارات زیادی داشته باشند.
جولایی با بیان اینکه اعتبارات اداره کل ورزش و 
جوانان کفاف کمک به کل ورزشکاران و هئیت های 
ورزشــی را نــدارد، گفت: باید مســئولان هیئت  از 
ورزشــکاران این رشته ورزشی حمایت کرده و برای 

توسعه این رشته تلاش کنند.
وی ابراز داشت: رؤسای هیئت های ورزشی استان 
همیشــه از اداره کل انتظار کمک به ورزشــکاران را 
دارند اما سؤال اینجاست چرا خودشان در این راستا 

اقدامی انجام نمی دهند؟!
مدیرکل ورزش و جوانان اســتان کردســتان با 
ذکر اینکه قانون جذب استخدام و معافیت سربازی 
شامل قهرمانان المپیک و نفرات اول تا سوم آسیایی 
رشته های ورزشی می شــود، خاطرنشان کرد: برای 
توسعه دوچرخه ســواری 37 میلیون تومان به این 

هیئت ورزشی در کردستان کمک شده است.
وی افزود: اما هیئت دوچرخه ســواری اســتان 
کردســتان به دلیل حواشــی و اختلافات نتوانسته 

فعالیت های خوبی در سطح کشور داشته باشد.
بــه گفته جولائــی، در هر جایی که حاشــیه 
بوده، تنها ورزشــکاران آســیب دیده اند اما سؤال 
اینجاست »چرا ورزش اســتان را دوست نداریم، 
فقــط بــا شــعار و حرف هــای توخالــی ادعای 
ورزش دوستی می کنیم در حالی که توسعه ورزش 

اتفاق می افتد. با همدلی  تنها 
هئیــت  جدیــد  رئیــس  احمــدی،  بهمــن 
دوچرخه ســواری اســتان کردســتان نیــز در این 
جلســه به ارائه برنامه های خود برای توسعه ورزش 
دوچرخه ســواری در کردســتان پرداخــت و اظهار 
کرد: استان کردســتان به دلیل موقعیت جغرافیای 
کوهستانی یکی از قطب های دوچرخه سواری رشته 

کوهستان )دانهیل( کشور به شمار می آید.
وی افزود: اســتفاده از نیروهــای متخصص در 
درون هیئــت می توانــد نقش خوبی ایفــا کند که 
خوشبختانه در طول 8 ماه اخیر 80 درصد از چارت 

هیئت استانی، سازماندهی شده است.
احمــدی بــا بیــان اینکــه متأســفانه هیئت 

دوچرخه ســواری به صورت تک بعدی اداره می شود، 
خاطر نشــان کرد: این وضعیت لطمه بســیاری به 
هیئت می زند و باید برای برطرف کردن مشــکلات 
موجود، از افراد متخصص و کاربلد استفاده و از نقطه 
نظرات دیگر اعضا در جهت توســعه رشته مورد نظر 

بهره گرفته شود.
رئیس هئیت دوچرخه ســواری استان کردستان 
اعــلام کرد: فعال کردن بخش آموزش هیئت، توجه 
به بخش پایه و زیر ساخت ها در بخش استعدادیابی، 
توجه و نگاه ویژه به هیئت های شهرســتان، اهمیت 
دادن به بحث همگانی در رشــته دوچرخه سواری 
و اســتفاده از فضاهای موجود در دوچرخه سواری 

استان در دستور کار خواهد بود.
احمــدی یادآور شــد: جــاده قدیــم مریوان و 
شهرســتان بیجار بهتریــن مکان بــرای برگزاری 
قهرمانی کشور جاده  مســابقات دوچرخه ســواری 
و کوهســتان و اردو آمادگی تیم های ملی در تمام 
رده های سنی این رشته ورزشی بوده که باید مدنظر 

مسئولان کشوری قرار گیرد.

باحضورفرماندهنیرویزمینیارتش

نخستینپروژهمسکنملیدرکرمانشاهکلنگزنیمیشود
هماهنگی  معاون  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
امور عمرانی اســتاندار کرمانشاه از کلنگ زنی 
یک پروژه 1200 واحدی مســکن ملی ارتش در 

کرمانشاه خبر داد.
مهرداد سالاری روز چهارشنبه در نشست شورای 
مسکن استان که در استانداری کرمانشاه برگزار شد، 
اظهارکرد: افزایش نرخ عرضه و تقاضا ســبب شــده 

قیمت فروش مسکن در کشور و استان افزایش یابد.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار کرمانشاه 
افــزود: در 2 بخــش تعاونی ها و ســازندگان بخش 
خصوصی تحت عنوان بســاز و بفروش ها با 400 عضو 

حرکت های خوبی در بحث مسکن انجام شده است.
وی اشــاره ای به پروژه 700 واحدی چشمه سفید 
داشــت و گفت: این پروژه که سال ها درگیر بحث آب 
و فاضلاب و هزینه زیرساخت ها بود امروز 300 واحد 

از این پروژه در حال بهره برداری است.
ســالاری خاطرنشــان کرد: همچنین 400 واحد 
دیگر از این پروژه نیز با 85 درصد پیشــرفت فیزیکی 
در صورت تأمین اعتبار 2 میلیارد تومانی طی 3 تا 4 

ماه آینده راه اندازی خواهد شد.
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار کرمانشاه 
بیــان کــرد: اقتصــاد و دارایی قرار اســت 90 واحد 
مسکونی بین این دو احداث کند که با تغییر کاربری 
آن ها نیز موافقت شــده اســت که این کار می تواند 
تأمین اعتباری بــرای 400 واحــد باقیمانده در پی 

داشته باشد.
وی در ادامه اشاره ای به اختلافات نوع قیمت گذاری 
در پروژه واحدهای دالاهو و ماهیدشت داشت و گفت: 
با توجه به اینکه قطع ســهم واحدهای دالاهو کمتر 
اســت مشــکل خاصی در این زمینه نداریم اما برای 
پروژه ماهیدشت چون واحدها ویلایی هستند و قطع 
سهم زمین بیشتر اســت درخواست کاهش قیمت ها 

را دارند.
سالاری پیشــرفت پروژه ماهیدشت را 52 درصد 
اعــلام کرد و افزود: 208 واحد از پــروژه کرند نیز با 
قیمت تمام شــده ساختمان و زمین متری 354 هزار 
تومان با کیفیت خوب آماده مزایده و واگذاری است.

معاون هماهنگی امور عمرانی اســتاندار کرمانشاه 
در بخش دیگری از ســخنانش اشــاره ای به مسکن 
مهر شهرداری کرمانشــاه کرد و ادامه داد: این پروژه 
با 1120 واحد که ســال های سال به طول انجامیده 
در حال حاضر تمام کارهای تغییر کاربری آن صورت 

گرفته است.
وی افــزود: از آنجا که بیشــتر افراد آن از اقشــار 
ضعیفی هســتند قصد داریم لبه کار را تجاری کنیم 
کــه با آورده اعضا بتوانیم کار را پیش ببریم و در این 
زمینه ضروری است شهرداری مساعدت داشته باشد 

و با تخفیف در هزینه کاربری تسهیلگری کند.
سالاری همچنین به 1300 واحد نیمه کاره پروژه 
لشــگر 81 زرهی اشــاره کرد و گفت: این پروژه 65 

درصد پیشــرفت دارد که تا پایان شــهریور سال 99 
حــدود 800 واحد آن تحویل داده می شــود و برای 
600 واحد باقیمانده تغییر کاربری بخشی از پروژه به 

تجاری ضروری است.
این مسئول با اشاره به پروژه ستارگان ماندگار این 
پروژه را پروژه ای خارج شــده از مــدار عنوان کرد و 
افزود: این پروژه بدون تأیید نظام مهندسی و بی برنامه 
شروع شــد که در نهایت مجبور شدیم اسکلت آن را 

جمع کنیم.
وی ادامــه داد: در حــال حاضــر ســپاه حضرت 
نبی اکرم )ص( اســتان برای ســاخت یک پروژه فنی 
مسکن در آن منطقه اعلام آمادگی کرده و همچنین 
وزارت آموزش و پرورش نیز برای ساخت یک مدرسه 

موافقت کرده است.
معاون عمرانی اســتاندار کرمانشــاه بیــان کرد: 
تغییر کاربری برخی از قســمت های زمین و حمایت 
شــهرداری برای راه اندازی این طــرح اقدامی لازم و 

ضروری است.
سالاری در این جلسه ضمن اشاره به طرح مسکن 
ملی هم گفت: در این راســتا قرار است طی روز پنج 
شنبه 26 دیماه با حضور امیر حیدری، فرمانده نیروی 
زمینی ارتش یک پروژه 1200 واحدی مســکن ملی 

ارتش کلنگ زنی شود.


